
Zápis z 1. jednání komise životního prostředí ze dne 13.01.2025 

Přítomni: Josef Votava, Michal Hošek, Tomáš Zděblo, Alice Civínova, Jiří Hašek, Jarmila Rysplerová 

Omluveni: Lukáš Hejduk, Jakub Kapitán, Radim Špaček  

Neomluven: 

Tajemník KŽP: Ing. Pavel Flener  

Hosté: Mgr. Zuzana Šrůmová, Ing. Veronika Nohavová Rýdlová 

Zahájení jednání: 18:05 

Konec jednání: 20:00 

 

 

 

 

 

1. Analýza odpadů ISES s.r.o. 

• Paní Nohavová představila společnost ISES s.r.o., která zpracovává pro město 

Roztoky odpadovou analýzu.  Dále promluvil ředitel společnosti ISES s.r.o. pan 

Ing. Vladimír Klatovský, firmu krátce představil. Zástupci společnosti ISES 

upozornili na to, že je nutná spolupráce občanů při třídění odpadů. KŽP byly 

představeny výsledky odpadového hospodářství města Roztoky. V další části byl 

představen plán, strategií a motivace pro odpadové hospodářství města Roztoky. 

Dále byla KŽP seznámena se slabými a silným stránkami odpadového 

hospodářství města Roztoky.  Procento vytříděného odpadu ve městě Roztoky za 

rok 2023 je předběžně mezi 50 až 55 %.   

 

2. Informace od paní místostarostky 

• Paní místostarostka informovala o plánovaném kácení PR Roztocký háj. Jedná se 

o lesní těžbu na lesních pozemcích. Jedná se především o chřadnoucí jasany. 

• KŽP byla informována o tom, že v rozpočtu na rok 2025 není počítáno 

s projektovou dokumentací na revitalizaci parku Tyršovo nám. Paní Šrůmová 

zdůraznila že je nutné provést revitalizaci parku. V parku jsou pochozí cesty 

v žalostném stavu, mobiliář je dosluhující a je nutná revitalizace keřovích částí 

parku.  

 

3. Plán péče o PR Roztocký haj 

• K plánu péče o PR Roztocký háj se vyjádřil předseda KŽP pan Zděblo. Doporučená 

péče o bezlesí se mu zdá hodně šedivá. V plánu péče není řešen celkový krajinný 

ráz výše uvedené lokality! 

• Dále se vyjádřil pan Hošek. Plán péče je, dle vyjádření pana Hoška minimalistický. 

Doporučuje, aby došlo ke změně z lesa hospodářského na les zvláštního určení. 

Pan Hošek zašle odboru životního prostředí města Roztoky cca 1,5 stánky 

připomínek k plánu péče o PR Roztocký haj.  

• Pan Flener prověří datum do kdy je možné se vyjádři k péči o PR Tichý háj.  

4. Různé 

• Paní Civínová se podivuje nad realizací chodníčku v lokalitě u MŠ Přemyslovská. 

Je zde několik lip a myslí si, že výstavba chodníčku v budoucnu snižuje vitalitu 

stromů. K jejímu názoru se přiklonil p. Votava. K problematice se vyjádřil i 



vedoucí odboru životního prostředí. Výstavba chodníčku bylo politické 

rozhodnutí vedení města. 

• Dále pan Votava upozornil na přerůstajícím zeleň v lokalitě serpentina. Pan Flener 

informoval KŽP, že dojde k ošetření zeleně ve výše uvedené lokalitě. 

• KŽP byla ze strany pana Votavy informována o činnosti Bobrů na k.ú. Roztoky. 

 

 

Zapsal: Ing. Pavel Flener                                         Ověřil: Tomáš Zděblo 


